
ZÁPIS 

ze zasedání Zastupitelstva města Benešova nad Ploučnicí konaného 

dne 19. 6. 2017 od 17:00 hodin v Městském kulturním zařízení (kino) 

 

Přítomni: dle prezenční listiny (10) 

Za MěÚ: Bc. Lenka Sluková – ved. odb. FaP, Zdeněk Přivřel, BBA – tajemník MěÚ, Mgr. 

Zdeňka Čvančarová – ved. odb. HS, Ing. Irena Zárubová – ved. SÚ, Stanislava Feistnerová – 

zapisovatelka, Ing. Hana Karlíčková – ved. odb. VŽP, Kamila Zárubová – referentka odboru 

VŽP, p. Ilona Bažantová – referentka odboru SM, p. Jan Svatoš – velitel MěP  

Omluveni: Bc. Blanka Vyhnálková, DiS – pov. vedením odb. SM, Ing. Pavel Košnar – 

ředitel SLM 

Celý audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města:  

http://www.benesovnpl.cz/dokumenty-mesta/zastupitelstvo-mesta/2017/19-6-2017 

 

1. Zahájení, návrhová komise 

Zasedání zahájil a řídil starosta města pan Filip Ušák. Přivítal přítomné a nechal hlasovat o 

složení návrhové komise a programu. 

Starosta určil zapisovatelku jednání paní Stanislavu Feistnerovou. 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu: paní Mgr. Petra Tojmarová, paní Mgr. Dagmar 

Tesarčíková. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 50/2017: 

 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje jako ověřovatele zápisu: paní Mgr. 

Petra Tojmarová, paní Mgr. Dagmar Tesarčíková. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 10 pro (všichni) 

 

Starosta navrhl složení návrhové a volební komise: pan Radek Prášek, DiS, pan Ota Dračka, 

pan Emil Kačer. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 51/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje návrhovou a volební komisi ve 

složení: pan Radek Prášek, DiS, pan Ota Dračka, pan Emil Kačer. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 10 pro (všichni) 

http://www.benesovnpl.cz/dokumenty-mesta/zastupitelstvo-mesta/2017/19-6-2017


Starosta předložil program dnešního jednání. 

Navržený program: 

1) Zahájení, návrhová komise  

2) Kontrola usnesení z minulého ZaM  

3) Prodej, koupě majetku města 

4) Finanční operace 

5) Zpráva kontrolního výboru 

6) Zpráva o kulturních akcích v roce 2017 

7) Zpráva o stavu majetku města 

8) Zpráva o činnosti MÚ a města 

9) Organizační záležitosti 

10) Diskuse 

11) Návrh na usnesení, závěr 

 

p. Dračka – v podkladech je materiál „Smlouva o partnerství a vzájemné spolupráci za 

účelem realizace projektu, Územní studie ORP Děčín – Dodatek č. 1“, ale chybí v návrhu  

Starosta – chyba pouze v mustru, bude součástí bodu 9, organizační záležitosti 

p. Prášek – navrhuje doplnění programu o bod doplnění členů výborů kontrolního, finančního 

i výběrové komise, zařadit do bodu 5, souvisí se zprávou kontrolního výboru 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 52/2017:  

 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje návrh na doplnění programu jednání 

ZaM o volbu členů kontrolního a finančního výboru a výběrové komise, jako bod 5.2. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 10 pro (všichni) 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 53/2017:  

 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje celkový program zasedání 

v předloženém znění. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 10 pro (všichni) 

 

 

2. Kontrola usnesení z minulého ZaM 

 

Není ukládajících usnesení. 

 

3. Prodej, koupě majetku města 

3.1. Prodej pozemků p.č. 1391 o výměře 3675 m2 (ostatní plocha) a p.č. 1392/1 o výměře 

131 m2 (zahrada) v k.ú. Benešov nad Ploučnicí   



Stanovisko odboru: 

Předkládáme Zastupitelstvu města Benešov nad Ploučnicí návrh na schválení prodeje 

pozemků p.č. 1391 o výměře 3675 m2 (ostatní plocha) a p.č. 1392/1 o výměře 131 m2 

(zahrada) v k.ú. Benešov nad Ploučnicí panu JG, Benešov nad Ploučnicí za cenu ve výši 21 

178 Kč. Cena se skládá z ceny za pozemek částka ve výši 19 000 Kč a cena za znalecký 

posudek 2178 Kč. 

Důvodová zpráva:  

Záměr prodeje byl vyvěšen na ÚD od 30.4.2015 do 16.5.2015. Pozemky má pan JG od roku 

1996 v pronájmu. Jedná se o svažité pozemky. Stráň je kamenitá, tyto kameny se postupně 

uvolňují a ohrožují objekty pod svahem. Pan JG by rád tyto pozemky zalesnil, aby zabránil 

uvolňování zeminy a kamenů. Sousední pozemky jsou již v osobním vlastnictví. Na pozemky 

má město přístup z ulice Novina pouze v šíři cca 1 m.  

Návrh na usnesení:  

1/ ZaM schválilo návrh kupní smlouvy mezi městem Benešov nad Ploučnicí a panem JG 

bytem Benešov nad Ploučnicí, jejímž předmětem je prodej pozemků p.č. 1391 o výměře 3675 

m2 (ostatní plocha) a p.č. 1392/1 o výměře 131 m2 (zahrada) v k.ú. Benešov nad Ploučnicí. 

2/ ZaM schválilo prodej pozemků p.č. p.č. 1391 o výměře 3675 m2 (ostatní plocha) a p.č. 

1392/1 o výměře 131 m2 (zahrada) v k.ú. Benešov nad Ploučnicí panu JG, bytem Benešov 

nad Ploučnicí, za cenu ve výši 21 178 Kč a pověřuje starostu k podpisu kupní smlouvy.  

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 54/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje návrh kupní smlouvy mezi městem 

Benešov nad Ploučnicí a panem JG, bytem Benešov nad Ploučnicí, jejímž předmětem je 

prodej pozemků p.č. 1391 o výměře 3675 m2 (ostatní plocha) a p.č. 1392/1 o výměře 131 m2 

(zahrada) v k.ú. Benešov nad Ploučnicí. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 9 pro (p. Jansa, p. Urx, p. Tesarčíková, p. Kulíková, 

p. Mádle, p. Ušák, p. Tojmarová, p. Prášek, p. Kačer), 1 se zdržel (p. Dračka) 

 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 55/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje prodej pozemků p.č. p.č. 1391 o 

výměře 3675 m2 (ostatní plocha) a p.č. 1392/1 o výměře 131 m2 (zahrada) v k.ú. Benešov 

nad Ploučnicí panu JG, bytem Benešov nad Ploučnicí, za cenu ve výši 21 178 Kč a pověřuje 

starostu k podpisu kupní smlouvy. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 9 pro (p. Jansa, p. Urx, p. Tesarčíková, p. Kulíková, 

p. Mádle, p. Ušák, p. Tojmarová, p. Prášek, p. Kačer), 1 se zdržel (p. Dračka) 

 



4. Finanční operace 
 
Vedoucí odboru finanční a plánovací, Bc. Lenka Sluková předkládá finanční operace ve 

znění: 

 
4.1. Projednání závěrečného účtu města za rok 2016 včetně zprávy o přezkoumání 

hospodaření za rok 2016 

Stanovisko odboru: 

Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání a ke schválení závěrečný účet 

města za rok 2016 včetně zprávy o přezkoumání hospodaření za rok 2016. 

Důvodová zpráva: 

Zákon 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtu, ve znění pozdějších 

předpisů ukládá zastupitelstvu města (§ 17 (7)) povinnost projednání závěrečného účtu včetně 

zprávy o přezkoumání hospodaření. 

Návrh na usnesení: 

A. Zastupitelstvo města projednalo a schvaluje závěrečný účet města Benešova nad 

Ploučnicí a v souladu s ustanovením §17, odst. 7 zákona č. 250/2000 Sb., v platném 

znění souhlasí s celoročním hospodařením roku 2016,  včetně zprávy o výsledku 

přezkoumání hospodaření za rok 2016, a to bez výhrad. 

B. Zastupitelstvo města projednalo a schvaluje závěrečný účet města Benešova nad 

Ploučnicí a v souladu s ustanovením §17, odst. 7 zákona č. 250/2000 Sb., v platném 

znění souhlasí s celoročním hospodařením roku 2016, včetně zprávy o výsledku 

přezkoumání hospodaření za rok 2016 s těmito výhradami: 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 56/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje závěrečný účet města 

Benešova nad Ploučnicí a v souladu s ustanovením §17, odst. 7 zákona č. 250/2000 Sb., v 

platném znění souhlasí s celoročním hospodařením roku 2016, včetně zprávy o výsledku 

přezkoumání hospodaření za rok 2016, a to bez výhrad. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 10 pro (všichni) 

4.2. Účetní závěrka 2016 

Stanovisko odboru: 



Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání a ke schválení účetní závěrku za 

rok 2016, a to výkaz zisku a ztráty, rozvahu a přílohu. Součástí je inventurní soupis majetku. 

Důvodová zpráva: 

Na základě Vyhlášky o požadavcích na schvalování účetních závěrek některých vybraných 

účetních jednotek schvaluje zastupitelstvo města účetní závěrku za příslušný rok.  

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje/neschvaluje účetní závěrku za rok 2016, a to výkaz zisku a 

ztráty, rozvahu a přílohu, včetně inventurního soupisu. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 57/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje účetní závěrku za rok 2016, a to 

výkaz zisku a ztráty, rozvahu a přílohu, včetně inventurního soupisu. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 10 pro (všichni) 

 

4.3. Rozbor hospodaření 1. čtvrtletí 2017 

Stanovisko odboru: 

Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání a ke schválení rozbor hospodaření 

za 1. čtvrtletí 2017. 

Důvodová zpráva: 

Jedná se o plnění příjmů, čerpání výdajů za období 1 – 3/2017 v třídění dle závazných 

ukazatelů schváleného rozpočtu na rok 2017. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města projednalo a schvaluje rozbor hospodaření za 1. čtvrtletí 2017 

 
 
 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 58/2017: 



Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje rozbor hospodaření za 

1. čtvrtletí 2017. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 10 pro (všichni) 

 

4.4.   Rozpočtové opatření č. 4 

Stanovisko odboru: 

Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města ke schválení rozpočtové opatření č.  4 

Důvodová zpráva: 

Rozpočtová změna č. 1 Sbor dobrovolných hasičů – odměna od pojišťovny za  pomoc při 

dopravních nehodách 11 200,00 Kč 

Org. § Položka Částka Text 

331 5512 2324 11 200,00 Kč Příjem   

331 5512 xxxx 11 200,00 Kč Výdaj   

 

Rozpočtová změna č. 2 Projektová dokumentace – zaúčtováno na § související s konkrétním 

výdajem 

Org. § Položka Částka Text 

123 2549 xxxx -525 745,00 

Kč 

Projektová dokumentace 

123 3745  51xxx 3 630,00 Kč DF 1700100018 zaměření stromů na 

hřbitově 

123 3421 51xx 19 360,00 Kč DF 1700100034 dispoziční studie 

Nerudova ul. 

123 2212 61xx 3 025,00 Kč Výkaz výměr – most Sokolovská 

123 2212 61xx 77 440,00 Kč PD rekonstr.MK Cihelní ul. 

123 3421 61xx 416 240,00 

Kč 

PD Nerudova ul., zpracování žádosti o 

dotaci, studie 

2222 3111 61xx 6050,00 Kč Zajištění JŘBU navýšení kapacity MŠ 

 

Rozpočtová změna č. 3.  Pojistné plnění – poškozené víceúčelové hřiště 

Org. § Položka Částka Text 

211 6320 2324 19 079,00 Kč Příjem   

365 3613 xxxx 19 079,00 Kč Výdaj   

 

Rozpočtová změna č. 4 Převod z neinvestičních výdajů na investiční výdaje  

Org. § Položka Částka Text 



321 5311 51xx -50 499,00 Kč MěP kamerový systém neinv.  

321 5311 61xx 50 499,00 Kč MěP kamerový systém inv. 

365 3613 51xx -57 548,81 Kč SM 1.etapa MŠ mimo režim 

dotace neinv. 

365 3613 61xx 57 548,81 Kč SM 1.etapa MŠ mimo režim 

dotace inv. 

509 3313 51xx -47 352,00 Kč Kino-elektroinstalace bar neinv. 

509 3313 61xx  47 352,00 Kč  Kino-elektroinstalace bar inv. 

 

Rozpočtová změna č. 6 Příspěvky přidělené radou města – zaúčtováno na § související 

s konkrétním výdajem 

Org. § Položka Částka Text 

606 3900 5499 5 000,00 Kč FO – tenisté (turnaj 

v Heidenau) 

606 3419 5222 20 000,00 Kč MSK informační cedule na 

fotb.hřiště   

606 3429 5222 5 000,00 Kč Včelaři- na činnost 

606  3429 5222 5 000,00 Kč KŽC-Lužický motoráček 

606 3419 5222 1 500,00 Kč MSK –tenisový turnaj dětí 

606 3419 5222 3 000,00 Kč MSK tenisový turnaj „O pohár 

starosty“ 

606 3900 5222 -39 500,00 Kč Převod ze všeobecného § 

 

Rozpočtová změna č. 7 RC Medvídek – úprava § 

   Org. § Položka Částka Text 

606 3429 xxxx -100 000,00 

Kč 

  

606 3421 xxxx  100 000,00 

Kč 

  

 

Rozpočtová změna č. 8 KÚÚK dotace MŠMT pro ZŠ a MŠ Benešov n.Pl. – jedná se o 

průtokovou dotaci v prioritní ose 3 Rovný přístup ke kvalitnímu předškolnímu, primárnímu a 

sekundárnímu vzdělávání 

Org. § Položka Částka Text 

300 xxxx 4116 1 035 865,80 

Kč 

Příjem dotace  

300 3113 xxxx 1 035 865,80 

Kč 

Převod na účet školy  

 



Rozpočtová změna č. 9 KÚÚK účelová finanční dotace OPZ – Strategické plánování na 

MěÚ Benešov n.Pl. (2.záloha) 

   Org. § Položka Částka Text 

 2960 xxxx 4116 72 980,42 Kč Příjem dotace  

2960 6171 xxxx 72980,42 Kč Výdaj  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 4 

 

Starosta – opravuje, že u rozpočtové změny č. 6. první řádek, se jednalo o turnaj volejbalistů 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 59/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje rozpočtové opatření č. 4. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 10 pro (všichni) 
 

4.5. Rozpočtové opatření č. 5 

Stanovisko odboru: 

Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města ke schválení rozpočtové opatření č. 5 

Důvodová zpráva: 

Jedná se o konsolidační převody mezi běžnými účty a běžnými účty a fondy podle 

skutečnosti. Převody vyjadřují i tvorbu  fondů a jejich použití. 

§ Položka Částka Text 

6330 4134 16505640,08 

Kč 

Příjem na ZBÚ z příjmového účtu 

6330  5345 16505640,08 

Kč 

Převod z příjmového účtu na ZBÚ 

6330 4134 530000,00 Kč Příjem na účtu č.spořitelny na splátky 

jistiny 

6330 5345 530000,00 Kč Převod z výdajového účtu na účet č. 

spořitelny 

6330 4134 22500000,00 

Kč 

Příjem na výdajovém účtu ze ZBÚ 



6330 5345 22500000,00 

Kč 

Převod ze ZBÚ na výdajový účet 

6330 4134 750000,00 Kč Příjem na účtu soc.fondu ze ZBÚ 

(tvorba) 

6330 5342 750000,00 Kč Převod ze ZBÚ na soc.fond 

6330 4134 357294,00 Kč Příjem na účtu fondu na opravy domů 

z příjmového úč 

6330 5349 357294,00 Kč Převod z příjmového účtu na účet fondu 

na opravy 

6330 4139 319850,00 Kč Příjem na výdajový účet z fondu na 

opravy domů na částečnou splátku 

úvěru KB 

6330 5345 319850,00 Kč Převod z fondu na opravy domů na 

výdajový účet na částečnou splátku 

úvěru KB 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 5 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 60/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje rozpočtové opatření č. 5. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 10 pro (všichni) 
 

4.6. Rozpočtové opatření č. 6 

Stanovisko odboru: 

Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města  ke schválení rozpočtové opatření č. 6. 

Důvodová zpráva: 

Jedná se o úhradu nákladů vynaložených městem Benešov n.Pl. na pohřebné J.Š.  

Poskytovatel úhrady: ministerstvo vnitr 

   Org. § Položka Částka Text 

341 6171 2324 7 571,00 Kč Příjem   

341 6171 5192  7 571,00 Kč Výdaj   

 

Návrh na usnesení: 



Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 6 
 
 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 61/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje rozpočtové opatření č. 6. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 10 pro (všichni) 

 

 
5. Zpráva kontrolního výboru 

 

Předseda kontrolního výboru, Ing. Ivo Mádle předkládá zprávu ve znění: 

Kontrolní výbor se za uplynulé období od 4. 1. 2017 zabýval úkoly vyplývající ze zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) v platném znění, tj. kontrolou plnění usnesení 

zastupitelstva města a rady města a kontrolou dodržování právních předpisů ostatními výbory 

a obecním úřadem na úseku samostatné působnosti. 

Kontrolní výbor konstatuje, že složení jak kontrolního výboru, tak finanční výboru je neúplné. 

Tím dochází ze strany zastupitelstva města k porušování usnesení ZaM č. 109/2014, resp. usn. 

č. 112/2014 ze dne 18. 12. 2014, která stanovují počet členů výborů na 5. Tento stav je také 

v rozporu s ustanovením § 118 odst. 2) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), 

jenž definuje výhradně lichý počet členů výborů. 

Kontrolní výbor doporučuje Zastupitelstvu města doplnit složení kontrolního a finančního 

výboru.  

p. Mádle – navrhuje zvážit nový úkol pro kontrolní výbor a to prošetření průběhu jednání 

soudního sporu a následné prohry sporu v záležitosti přemostění na Sokolský vrch a dále 

stavební úpravy víceúčelového hřiště u ZŠ  

Starosta – formuluje možný návrh usnesení 

p. Urx – neví, o čem se má hlasovat, o čem se rozhoduje, nemá k této věci informace 

 

K tomu se připojili také pan Jansa, paní Kulíková, paní Tesarčíková, s názorem, že to nebylo 

v materiálech, chtějí to řešit až na příštím jednání zastupitelstva. Řešit to chtějí. 

 

Celý audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města:  

http://www.benesovnpl.cz/dokumenty-mesta/zastupitelstvo-mesta/2017/19-6-2017 

 

 

http://www.benesovnpl.cz/dokumenty-mesta/zastupitelstvo-mesta/2017/19-6-2017


Starosta v čase 17:46 do 17:55 vyhlásil přestávku na formulaci usnesení. 

Pokračování v čase 17:56.  

 

 

p. Prášek – čte návrh na usnesení ve znění: zastupitelstvo města ukládá kontrolnímu výboru 

zkontrolovat okolnosti prohraného soudního sporu z hlediska kvality technické dokumentace, 

autorského dozoru a právní obrany týkající se silničního mostu na Sokolský vrch do konce 

ledna 2018. Zastupitelstvo města ukládá kontrolnímu výboru zkontrolovat okolnosti výstavby 

a provozování víceúčelového hřiště u školy do ledna 2018 

p. Tesarčíková – nerozumí znění usnesení k hřišti 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 62/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí ukládá kontrolnímu výboru zkontrolovat 

okolnosti prohraného soudního sporu z hlediska kvality technické dokumentace, autorského 

dozoru a právního zastupování týkající se silničního mostu na Sokolský vrch do konce ledna 

2018. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 10 pro (všichni) 

 

Starosta - formuluje druhou část usnesení ukládající odboru VŽP 

p. Tesarčíková – úkol by se měl uložit tajemníkovi, ten pověří příslušný odbor, neměla by se 

přeskočit hierarchie na úřadě 

Tajemník – v této věci by se mělo hlavně konat, udělat co nejdřív zpevnění, nenechávat přes 

další zimu, zajistit jeho stabilitu, to je první úkol, který by se měl udělat 

p. Tesarčíková – souhlasí, škola na něm nemůže cvičit, kousek opravy nebude finančně 

náročný 

Starosta – se zhotovitelskou  firmou Majj-Kupec se dohodli, že výstup řešení bude znám 

minimálně na příštím zastupitelstvu a náprava bude vyreklamována 

p. Jansa – v nejhorším případě jsou případné finanční prostředky na opravu schváleny 

p. Prášek – nebude hlasovat, ztratilo to podstatu, kterou kontrolní výbor přednesl 

 
 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 63/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí ukládá tajemníkovi města připravit pro 

zastupitele do příštího řádného jednání ZaM dne 20.9. veškerou dokumentaci týkající se 

výstavby víceúčelového hřiště u budovy ZŠ. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 8 pro (p. Jansa, p. Urx, p. Tesarčíková, p. Dračka, p. 

Kulíková,  p.Ušák,  p. Tojmarová, p. Kačer), 2 proti (p. Mádle, p. Prášek)  

 

Starosta – pokračuje v jednání zastupitelstva a to dovolbou kontrolního výboru, finančního 

výboru a výběrové komise, navrhuje veřejnou volbu 

 



 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 64/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje veřejnou volbu hlasování. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 10 pro (všichni) 

 

p. Prášek – do kontrolního výboru navrhuje pana Zdenko Hrabala. 

 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 65/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje pana Zdenko Hrabala jako člena 

kontrolního výboru. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 10 pro (všichni) 

 

 

p. Prášek – do finančního výboru navrhuje paní Ludmilu Šumovou. 

p. Kulíková – jako předsedkyně finančního výboru navrhuje Ing. Dominiku Zívalovou, má 

vystudovanou ekonomii 

 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  

Usnesení č. 66/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje paní Ludmilu Šumovou jako členku 

finančního výboru. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 5 pro (p. Kačer, p. Ušák, p. Tojmarová, p. Prášek, 

p.Mádle), 5 se zdrželi (p. Dračka, p. Urx, p. Jansa, p. Tesarčíková, p. Kulíková) 

Návrh nebyl přijat! 

 

 

Starosta nechal hlasovat o druhém návrhu usnesení  

Usnesení č. 67/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje paní Ing. Dominiku Zívalovou jako 

členku finančního výboru. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení 7 pro (p. Dračka, p. Urx, p. Jansa, p. Tesarčíková, p. 

Kulíková, p. Ušák, p. Tojmarová), 3 se zdrželi (p. Kačer, p. Prášek, p.Mádle) 

Návrh nebyl přijat! 

Starosta – projedná tedy rada města a doporučí zastupitelstvu v září 

 

p. Prášek – do výběrové komise navrhuje Ing. Václava Moravce, bývalého vedoucího 

stavebního úřadu 

 



Starosta nechal hlasovat o dalším návrhu usnesení  

Usnesení č. 68/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje pana Ing. Václava Moravce jako 

člena výběrové komise. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení 5 pro (p. Kačer, p. Ušák, p. Tojmarová, p. Prášek, 

p.Mádle), 5 se zdrželi (p. Dračka, p. Urx, p. Jansa, p. Tesarčíková, p. Kulíková) 

Návrh nebyl přijat! 

 

Starosta – odloženo do příštího ZaM, požádat třeba pana Moravce i p. Zívalovu na jednání o 

představení se 

 

 

6. Zpráva o kulturních akcích v roce 2017 

 

Stanovisko odboru: 

Předkládáme tímto ZaM plán stěžejních akcí na rok 2017 pořádaných městem. 

Důvodová zpráva: 

Na základě plánu práce ZaM předkládáme členům ZaM plán akcí kulturních včetně již 

uskutečněných v měsících  leden – červen 2017. 

Návrh na usnesení: 

ZaM Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí plán kulturních akcí města v roce 2017. 

 

p. Elisová – dotazuje se, kde mají parkovat obyvatelé, kteří bydlí v Benešově na náměstí? 

p. Čvančarová – po dohodě s MěP je vyhrazeno parkování u dr. Váchy na odstavné ploše za 

školkou a v přilehlých ulicích 

p. Elisová – vadí ji neinformovanost, mohl jim to někdo říct 

p. Hájková – nikde se nedozvěděla, jak celé slavnosti budou probíhat, co bude na náměstí?, 

jde jí o umístění pivního stanu, rámusu a nepořádku kolem něj 

Starosta – vše je na plakátu, popisuje rozmístění stánků a průběh celé akce, slibuje, že se MěP 

postará o klidný průběh během večera 

p. Kačer – pivní stan dobře slouží i při nepřízni počasí, minulý rok po sobě uklidili a vše 

zametli, Benešov je méně rizikové město co se týče rušení nočního klidu 

p. Kulíková – dotaz na p. Kačera, zda má už zaplacenou platbu, kterou dluží SLM? 

p. Kačer – nemá, měl výhrady, faktura bude uhrazena  na pokladně 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 69/2017: 



Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu o kulturních akcích 

města v roce 2017. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 10 pro (všichni) 

 

7. Zpráva o stavu majetku města 

 

1. Přehled činnosti a personální obsazení  

 

Odbor správy majetku Městského úřadu Benešov nad Ploučnicí ve smyslu zákona č. 128/2000 

Sb., o obcích, v platném znění, vykonává v oblasti samostatné působnosti správu majetku a 

při své činnosti se řídí především těmito zákony: 

Zákon č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů 

Zákon č. 137/2006 Sb., o veřejných zakázkách, ve znění pozdějších předpisů  

Zákon č.  89/2012 Sb., občanský zákoník, ve znění pozdějších předpisů   

Zákon č. 256/2001 Sb., o pohřebnictví, ve znění pozdějších předpisů  

Zákon č. 114/1992 Sb., o ochraně přírody a krajiny, ve znění pozdějších předpisů  

 

Odbor správy majetku eviduje veškerý movitý a nemovitý majetek města, provádí 

inventarizace majetku, zpracovává a eviduje kupní a nájemní smlouvy, týkající se majetku 

města, spolupracuje s příslušnými úřady ve věcech převodu nemovitostí, sepisuje dohody o 

navrácení majetku v rámci restitucí, zajišťuje správu domovního fondu vč. zajišťování oprav, 

vede technickou dokumentaci objektů, zajišťuje protipožární prevenci a řádnou ochranu 

majetku, dále zajišťuje správu veřejného pohřebiště. 

Personální obsazení: 

Bc. Blanka Vyhnálková, DiS – pověřená vedení odboru správy majetku  

Ilona Bažantová – samostatný odborný referent 

Ondřej David – správce areálu hřiště  

Josef Klouček – správce veřejného pohřebiště 

2. Činnost odboru správy majetku  

 

- Příprava podkladů pro jednání zastupitelstva a rady města 

- Prodeje pozemků  



- Směny pozemků  

- Smlouvy o zřízení věcných břemen 

- Pronájmy pozemků, nájmy bytových a nebytových jednotek, evidence, opravy 

- Zábory městských pozemků 

- Smlouvy o dílo  

- Podklady pro vydání stanovisek ke stavbám a předkládání radě města 

- Ostatní smlouvy (prodej movitých věcí, nájemní smlouvy, smlouvy o výpůjčce….) 

- Podklady pro inventarizaci majetku 

- Evidence majetku města 

- Veřejné pohřebiště – správa, evidence nájemních smluv, za sledované období 

vyhotoveno 327 ks  

- Vyúčtování energií bytových a nebytových jednotek za rok 2016 

 

Rekonstrukce - modernizace 

Výměna 12 ks radiátorů včetně rozvodů v objektu MŠ  

Výměna 12 ks radiátorů v objektu č.p. 274, Komenského, Benešov nad Ploučnicí  

Oprava termálního vrtu pro koupaliště v Benešově nad Ploučnicí  

Rekonstrukce 2 ks bytových jednotek v č.p. 560, Bezručova ul., Benešov nad Ploučnicí  

Kompletní rekonstrukce WC na veřejném pohřebišti v Benešově nad Ploučnicí 

Oprava hřbitovní zdi u kaple na veřejném pohřebišti 

Oplocení hřiště u ZŠ v Benešově nad Ploučnicí  

Osazení termostatických ventilů v objektu MěÚ, Benešov nad Ploučnicí  

Výměna střešní krytiny v č.p. 477, Čapkova, Benešov nad Ploučnicí  

Výměna střešní krytiny v č.p. 95, Krátká, Benešov nad Ploučnicí 

Výměna střešní krytiny v č.p. 409, Benešov nad Ploučnicí 

Výměna oken a dveří v č.p. 409, Sokolský vrch, Benešov nad Ploučnicí 

Výměna oken a dveří v č.p. 560, Bezručova ul., Benešov nad Ploučnicí  

Výměna oken a dveří v č.p. 95, Krátká ul., Benešov nad Ploučnicí  

Výměna oken a dveří v objektu č.p. 400, Nádražní ul., Benešov nad Ploučnicí (klubovna 

hasiči) 

Administrace výběrového řízení na dodavatele oken a dveří v objektu č.p. 274, Komenského 

(Bílá škola) 

Probíhá druhá etapa akce: „Navýšení kapacity MŠ v Benešově nad Ploučnicí“ – kompletní 

dokončení do června roku 2019. 



Příprava projektové dokumentace a podání žádosti o dotaci na IROP na akci“ Zájmové 

vzdělávání mládeže – Nerudova 689, Benešov nad Ploučnicí“ – žádost již podána  

Příprava projektové dokumentace na rekonstrukci hasičské zbrojnice – žádost bude podána na 

MAS Labské skály – předpokládaný termín červenec – srpen 2017 

Podána žádost o příspěvek na fond Ústecký kraje – na akci „Komenského 274, Benešov nad 

Ploučnicí – výměna oken a dveří“ – příspěvek nám nebyl přiznán 

Podána žádost o příspěvek z programu pro poskytování příspěvků na hospodaření v lesích 

Ústeckého kraje na období od 2014 do 2020. 

Přihlášení města jako žadatele o příspěvek na hospodaření v lesích – Ministerstvo zemědělství  

Vybudování elektroměrového pilíře na pozemku p.č. 50/2 (parkoviště pod zámkem) – slouží 

k napojení do elektrické sítě a dále dodává elektr. energii do městského kamerového systému  

Výměna 3 ks oken v objektu č.p. 17, náměstí Míru, Benešov nad Ploučnicí  

Oprava oplocení hřiště na sídlišti (částečně financováno z pojištění majetku města) 

Oprava stropu v bytové jednotce č. 1 v objektu č.p. 602, Cihelní, Benešov nad Ploučnicí  

 

Majetek města: 

Bytové jednotky    43 b.j. 

Pronajaté     41 b.j. 

Volné        2 b.j. 

Nebytové prostory   25 b.j. 

Obsazené       24 n.j. -  

Volné          1 n.j.  

Pronajaté pozemky doba neurčitá   104 ks smluv 

Pronajaté pozemky doba určitá      3 ks smluv  

Pachtovní smlouvy        4 ks smluv 

Smlouvy o výpůjčce vč. dodatků     7 ks smluv 

Zábory  vyřízeno     17 ks   

 

Plánované opravy : 



Výměna střešní krytiny na objektu č.p. 274, Komenského ul., Benešov nad Ploučnicí  

Výměna části střešní krytiny a okapů na objektu č.p. 276, Sokolský vrch, Benešov nad 

Ploučnicí  

 

Převody majetku: 

Pozemek p.č. 40/4 o výměře 179 m2 (zahrada) v k.ú. Benešov nad Ploučnicí  

Cena  18 948 Kč   Právní účinky  26.7.2016 

Pozemek p.č. 651/2 o výměře 140 m2 /ostatní plocha/ a p.č. 657/2 o výměře 134 m2 (trvalý 

travní porost) v k.ú. Ovesná  

Cena  18 850 Kč   Právní účinky  29.7.201 

Pozemek p.č. 1358/12 o výměře 27 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí  

Cena   9 248 Kč   Právní účinky  29.11.2016 

Pozemek p.č. 15/3 o výměře 13 m2 /zahrada/ k.ú. Benešov nad Ploučnicí  

Cena   2 770 Kč  Právní účinky  10.1.2017 

Pozemek p.č. 643/24  o výměře 102 m2 /ostatní plocha/ k.ú. Benešov nad Ploučnicí  

Cena 12 850 Kč   Právní účinky  25.4.2017 

Stav majetku: 

Celkem evidovaný majetek v hodnotě    272 657 324,74 Kč 

Likvidace majetku rok 2016-5/2017             44 933,60 Kč 

Koupě majetku rok 2016-5/2017           254 383,58 Kč 

Opravy majetku za rok 2016 – 5/2017        7 131 381,79 Kč 

Místostarosta – doplňuje, že přes prázdniny budou na bílé škole vyměněny výplně oken  

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 70/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu činnosti odboru 

Správy majetku města. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 10 pro (všichni) 

 



8. Zpráva o činnosti MÚ a města 

Tajemník městského úřadu, pan Zdeněk Přivřel, BBA  předkládá zprávu o činnosti městského 

úřadu v období od minulého řádného zasedání dne 5.4.2017 ve znění: 

 
Odbor hospodářské správy -  kromě záležitostí, spojených s činností matriky a evidence 

obyvatel, provádí terénní práce spojené s monitoringem možností vzniku sociálně 

vyloučených lokalit a sleduje možné ohrožení sociálním vyloučením a to v souvislosti 

s novelou zákona č. 111/2006 Sb., o pomoci v hmotné nouzi. Kulturní oddělení tohoto odboru 

se zabývá přípravou Benešovského slunovratu. Městská knihovna pak ve spolupráci se 

základní školou organizuje besedy pro žáky prvního stupně ZŠ, zaměřené na čtenářskou 

gramotnost. 

Odbor VŽP(výstavba a životní prostředí) -  v současné době projednává záležitosti, týkající se 

opravy opěrné zdi v ulici Dvořákova, zajištuje podklady pro vydání stavebního povolení na 

provizorní lávku u mostu v ul. Sokolovská, jehož rekonstrukce proběhne v roce 2018. Dále 

probíhají práce na projektové dokumentaci na chodník v ulici Českolipská a na zpracování 

podkladů pro získání dotace ze SFDI. Do konce června by měly být dokončeny opravy 

komunikací a mostu na Ovesné. V současné době probíhá také jednání s MM Děčín, týkající 

se územního plánu, neboť v termínu do 30.6.2017 je nutné předat upravený návrh územního 

plánu na MM Děčín pro veřejné projednání. V souladu se schváleným rozpočtem došlo 

k nákupu biopopelnic a kompostérů a v současné době probíhá jejich předávání občanům dle 

žádostí, evidovaných v pořadníku. Dále odbor zabezpečuje běžné úkony, související se 

správou komunikací a péčí o zeleň. V této souvislosti je nutné zmínit záležitost stavu stromů 

na hřbitově. Stav stromů v této lokalitě je kritický, avšak stanovisko CHKO je kácení je 

záporné. 

Odbor FaP (finanční a plánovací) -  pracoval na účetní uzávěrce a závěrečném účtu města za 

rok 2016. Vystavoval platební výměry dlužníkům za likvidaci odpadů, dále zpracoval žádost 

o dotaci pro sbor dobrovolných hasičů a žádost o příspěvek z Česko – německého fondu  

budoucnosti. Odbor se dále zabýval pracemi spojenými s auditem hospodaření města za rok 

2016 a poskytoval součinnost při výkonu dozoru ministerstva financí za roky 2014, 2015. 

Dále finanční odbor prováděl kontroly příspěvkových organizací a spolků a vypracoval 

směrnici k zákonu o rozpočtové odpovědnosti. 

Odbor správy majetku - kromě běžné činnosti, spojené s evidencí majetku města a jeho 

inventarizací, zpracovává kupní a nájemní smlouvy na základě schválení orgány města  a 

provádí další úkony spojené s vyúčtováním těchto smluvních vztahů.  

Velmi významnou oblastí činnosti odboru je rekonstrukce a modernizace majetku města, kde 

je možné uvést výměnu oken a dveří v klubovně na stadionu, výměnu oken v objektu č.p. 17 

na náměstí, vybudování elektropilíře na parkovišti pod zámkem, opravu oplocení hřiště na 

sidlišti, opravu stropu v objektu č.p. 602 v ulici Cihelní. Nejvýznamnější stavební akcí je 

v současné době rekonstrukce MŠ. Dále probíhá příprava projektové dokumentace na 

rekonstrukci hasičské zbrojnice a na výstavbu centra zájmového vzdělávání mládeže 

v objektu č.p. 689 v Nerudově ulici. V současné době se připravuje výměna oken a dveří 

v objektu č.p. 274 v ulici Komenského (bílá škola). 



Stavební úřad zajišťuje výkon státní správy ve správním obvodu města Benešov nad Ploučnicí 

a v dalších deseti obcích. Za období od minulého zasedání ZaM vydal celkem 101 rozhodnutí 

a opatření v souladu se stavebním zákonem a na poplatcích a pokutách vybral celkem 

54.500,- Kč. 

Stavební úřad zajišťuje dále zápisy do RUIAN (Registr územní identifikace adres a 

nemovitostí) pro nové stavby. V tomto registru provádí stavební úřad i změny  údajů o 

stavbách, vyplývající z reklamací systému a žádostí občanů. 

Stavební úřad dále provádí místní šetření a kontrolní prohlídky ve svém správním obvodu. 

Případné podrobnější informace o činnosti MěÚ je možné získat u vedoucích jednotlivých 

odborů. 

 
Starosta – navazuje a mluví o záležitosti nástavby budovy MŠ a vše kolem ní, o dotaci výzva 

33, o podílu města ve firmách, o VŘ na kogenerační jednotku v BT a následné úspoře, o valné 

hromadě SVS, o záležitosti Správy železniční a dopravní cesty a přestavbě železničního 

nádraží již v letošním roce, dále, že ÚK požádal o stanovisko k vybudování komunikace 262 a 

k tomu informuje o schválení krajským zastupitelstvem o odkupu pozemků směrem k Benaru 

od p. Moravce, mluví o podání žádosti na ČNFB, o podepsání pětileté dohody s městem 

Heidenau, o aukčních nákupech ve spolupráci s firmou E-Centre, o dokončení ul. Cihelní a 

Pod Táborským vrchem, o dalších opravách chodníků a silnic, o nových toaletách na 

koupališti a o veřejných službách ve městě, popisuje studijní cestu v Rakousku a Maďarsku 

p. Hájková -  dotazuje se, kdy bude opravený bývalý pivovar, j 

Místostarosta – dojednával to p. Šohaj s p. Dolejšem, mluvilo se o letních měsících, čeká se 

na co nejdelší dobu vyschnutí 

Starosta – je to v režimu reklamací, nemělo by to být zvýšení nákladů 

p. Dračka – ptá se na okna na čp. 17, dole jsou zelená a 6 tabulek, nahoře hnědá a tříčlenná 

Starosta – okna byla doporučena památkáři, do příštího jednání ZaM se předloží návrh na 

zřízení dotačního programu na obnovu budov v památkové zóně, jedno okno stojí cca 14tis. 

Kč, ale je rád, že jde město příkladem, bohužel vlastníky jsou jak soukromníci, tak města, 

narazí se na vlastnické vztahy a peníze 

Místostarosta – vzniklo to přestěhováním bankomatu, výměna se povedla 

p. Dračka – u SČVK vítá odchod Veolie, na internetu ale běží informace, že by měla vzniknout 

třetí firma a Veolia bude mít čtvrtinový podíl a bude pro vodárny zajišťovat některé činnosti, 

se smlouvou do roku 2030 

Starosta - třetí firma vznikla v minulosti v rámci vytvoření vyjednávací pozice, půlku provozu 

má francouzská společnost, menšinovou půlku mají jednotlivé obce, cenu, za kterou byla 

odkoupena Veolie říct nesmí, reálná cena, kterou bude stát půlka SČVK je necelá 1mld Kč, 

kterou má SVS na účtu a také má fond na generování řešení provozu, ale největší hodnotou 

SČVK je personál, mají zkušenosti s provozem, ti zůstanou, ale budou pracovat pro SVS, 

Veolia má zase efektivitu fungování, počítačové systémy, mapové podklady, řešila se 

provázanost a tak má 25% Veolie, nájemně se jí platí, to co ona má, on sám toto podpořil, 

stejně jako 55% starostů, SVS bude mít o 8% ročně víc peněz, než má teď 

p. Mádle – ptá se, kdo tu vodu „střelil“ a za kolik? 

Starosta – nemůžou za to obce, můžou za to, že si daly vodu do SVS, SČVK byl privatizovaný 

v 90. letech, je to promlčený a dlouhotrvající 

p. Elisová – proč má koupaliště divnou otevírací dobu? 

Starosta – také mu to vadí, je pro větší otevírací dobu, rada vyvíjí tlak na ředitele služeb, 

v období letních prázdnin se dnešní pocit určitě vykompenzuje 

 



  

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 71/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu činnosti městského 

úřadu a činnosti města. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 10 pro (všichni) 

 

 

9. Organizační záležitosti 

 

9.1. Návrh obecně závazné vyhlášky č.2/2017 

Stanovisko odboru: 

 

Předkládáme zastupitelstvu města Benešova nad Ploučnicí návrh obecně závazné vyhlášky 

č.2/2017, kterou se zrušuje obecně závazná vyhláška č.4/2012, o stanovení opatření 

k omezení propagace hraní některých sázkových her, loterií a jiných podobných her.    

Důvodová zpráva: 

Návrh zrušovací OZV je předložen z důvodu účinnosti zákona č.186/2016 o hazardních hrách 

od 1.1.2017. Tento zákon již upravuje ve svých paragrafech problematiku omezení  

propagace, hraní některých sázkových her, loterií a jiných podobných her.   

Tímto je obecně závazná vyhláška č.4/2012 nadbytečná.  

Návrh na usnesení:  

1/ ZAM schvaluje návrh Obecně závazné vyhlášky č. 2/2017  

2/ ZAM neschvaluje návrh Obecně závazné vyhlášky č.2/2017  

 

 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 72/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje návrh Obecně závazné vyhlášky č. 

2/2017. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 10 pro (všichni) 

 

9.2. Fórum 2017 

Stanovisko komise: 



Komise ZM a MA21 předkládá Zastupitelstvu města vzešlé priority z veřejného projednávání 

(Fórum 2017) a následné ověřovací ankety.  

Důvodová zpráva: 

Veřejného projednávání se zúčastnilo 57 občanů a v ověřovací anketě hlasovalo 79 občanů 

města.  

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města ukládá vedení města pracovat na realizaci výstupů z Fóra 2017 

 

Starosta – vzešlo několik priorit, některé velmi nákladné, ale vnímá to jako pokyn pro vedení, 

radu či zastupitelstvo, jaká témata by měla být vedením města více vnímána   

Místostarosta – podpoří usnesení, ale výstupem z fóra se nebude řídit v připravovaném 

rozpočtu  

p. Mádle – udivuje ho, že se něco naplánuje a pak se řekne, že se na to peníze nedají 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 73/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí ukládá vedení města pracovat na realizaci 

výstupů z Fóra 2017. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 9 pro (p. Jansa, p. Dračka, p. Tesarčíková, p. 

Kulíková, p. Mádle, p. Ušák, p. Tojmarová, p. Prášek, p. Kačer), 1 se zdržel (p. Urx) 

 

Předseda SOB, místostarosta Petr Jansa, předkládá materiál SOB ve znění:  

9.3. Návrh závěrečného účtu Sdružení obcí Benešovska za rok 2016 

 

Stanovisko odboru: 

Předkládáme zastupitelstvu města Benešova nad Ploučnicí návrh závěrečného účtu SOB  

za rok 2016. Součástí ZÚ je zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření SOB za rok 2016 

KÚÚK.  

Důvodová zpráva: 

Na základě zákona č. 250/2000 Sb., §17  

Návrh na usnesení:  

1/ ZAM schvaluje návrh závěrečného účtu SOB za rok 2016 a souhlasí s celoročním 

hospodařením svazku 



    a to bez výhrad   

2/ ZAM schvaluje návrh závěrečného účtu SOB za rok 2016 a souhlasí s celoročním 

hospodařením svazku 

    a to s výhradou : 

 

V 19:15 odešli p. Kačer a p. Tojmarová. 

 

Místostarosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 74/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje návrh závěrečného účtu SOB za rok 

2016 a souhlasí s celoročním hospodařením svazku a to bez výhrad. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 8 pro (p. Jansa, p. Dračka, p. Tesarčíková, p. 

Kulíková, p. Mádle, p. Ušák, p. Prášek, p. Urx), 2 nehlasovali, nepřítomni (p. Kačer, p. 

Tojmarová) 

 

V 19:17 přišla p. Tojmarová. 

V 19:17 odešel p. Prášek. 

V 19:18 přišel p. Kačer. 

 

9.4. Smlouva o partnerství a vzájemné spolupráci za účelem realizace projektu „Územní 

studie ORP Děčín“ – Dodatek č. 1 

Stanovisko odboru: 

 

Předkládáme tímto ZaM návrh Dodatku č.1 ke Smlouvě o partnerství a vzájemné spolupráci 

za účelem realizace projektu „Územní studie ORP Děčín“. 

 

Důvodová zpráva: 

Předložený dodatek obsahuje drobnou změnu ve smlouvě, kdy v čl.II odst.2 písmene c) byl 

změněn původní termín odevzdání žádosti o dotaci z 31.3.2017na 4.7.2017. 

Smlouva řeší postup pro podání žádosti a čerpání dotace z Integrovaného regionálního 

operačního programu v 9. výzvě v Prioritní ose 3: Dobrá správa území a zefektivnění 

veřejných institucí za účelem zpracování územních studií pro Město Benešov nad Ploučnicí.   

Oprávněným žadatelem jsou obce s rozšířenou působností. Pro území Benešova nad Ploučnicí 

je oprávněným žadatelem Magistrát města Děčína. Míra podpory z EFRR a státního rozpočtu 

je 85 + 5%. Žadatel hradí 10%.   

Náklady na zpracování územní studie činí 340 tis. Kč bez DPH.  



Uzavření smlouvy bylo ZaM schváleno dne 8.3.2017 usnesením č. 29/2017. 

Návrh na usnesení: 

ZaM schválilo uzavření Dodatku č.1 ke Smlouvě o partnerství a vzájemné spolupráci za 

účelem realizace projektu „Územní studie ORP Děčín“ v 9. výzvě Integrovaného regionálního 

operačního programu. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 75/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje uzavření Dodatku č.1 ke Smlouvě o 

partnerství a vzájemné spolupráci za účelem realizace projektu „Územní studie ORP Děčín“ v 

9. výzvě Integrovaného regionálního operačního programu.. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 8 pro (p. Jansa, p. Dračka, p. Tesarčíková, p. 

Kulíková, p. Mádle, p. Ušák, p. Urx, p. Tojmarová), 1 se zdržel (p. Kačer), 1 nehlasoval - 

nepřítomen (p. Prášek) 

 

V 19:20 přišel p. Prášek. 

 

10. Diskuse 

 

p. Urx – reaguje na úvodník posledních benešovských novin, v záležitosti podání trestního 

oznámení na PČR ve věci podepsání čestného prohlášení, trvá na tom, že pan starosta 

nemluvil pravdu, v čem tedy požaduje omluvu? 

Starosta – z důvodu, že nevyčerpal politické nástroje, které má, kontrolní a finanční výbor, 

právního zástupce, ministerstvo vnitra, svaz měst a obcí aj., kde může tyto věci konfrontovat, 

přijde mu to jako dost silný krok, který se ale nepotvrdil, přijde mu nefér, že je najednou ticho  

p. Urx – nepřijde mu fér, že starosta trvdí něco, co není pravda, tím lže, lže vědomě, 

opakovaně a účelově 

p. Tojmarová – trestním oznámením poškodili tím celé město, ani Euroregion Labe však 

neshledal porušení zákonů, nerozumí tomu, proč to všechno musí zajít tak daleko 

Starosta – všechno na světě se dá interpretovat jakkoli, záleží na úhlu pohledu, on čestné 

prohlášení vnímá jinak, žadatel tím říká, že je připraven tu věc realizovat a nedělá si z té 

organizace srandu, v pravidlech navíc lze některou z položek nečerpat, jednalo se o zrcadlový 

projekt, vyšly oba projekty, tím se některé položky, např. reklamní materiály nemusejí 

realizovat, podal to v zájmu města a časové tísni, byly jarní prázdniny, nebylo možné svolat 

kompletní radu 

p. Kulíková – byla v této věci na všech radách, je lež, že nemohl svolat kompletní radu, on je 

o tom ani neinformoval, projekt slíbil poslat a neposlal, čestné prohlášení by si nedovolila 

podepsat, když ví, co to prohlášení určuje, jako třeba závazek spolufinancování, tyto věci, 

materiály pravidelně nekonzultuje a neposílá žádné slíbené věci, jako třeba výzvu 58 



p. Urx – ještě doplňuje, že to nebylo v souladu se schváleným rozpočtem města, a dále se ptá 

na službu mobilní rozhlas, který nebyl schválený ani konzultovaný v radě, jaký je stav této 

věci 

Starosta – službu objednal, faktura je uhrazená, důvodem problému je komunikační bariéra a 

šílená atmosféra v rámci rady města, infokanál stál za poslední 2-3 roky cca 200tis. Kč, 

mobilní rozhlas je pro chytré telefony, počítače, i v režimu krizového řízení, směrnice o 

zadávání veřejných zakázek je na tuto částku v jeho kompetenci, navíc z pozice starosty je 

zodpovědný za informovanost navenek, odpovídá to moderní komunikaci města, v září by to 

mohlo vše začít fungovat 

p. Urx – namítá, že k porušení kompetencí co se týče částky došlo, navíc to nebylo v rozpočtu 

města, toto by se mělo schválit rozpočtovou změnou, ptá se, z jaké kapitoly a kdy byla 

uhrazena faktura, kdy byla podepsaná smlouva či objednávka? 

Starosta – z kapitoly městské policie, uhrazena byla 30.5., smlouva podepsaná není, 

objednávku neví 

p. Urx – objednávka byla podepsaná 22.2., 2 dny před tím, co odpověděl lživě panu Dračkovi, 

že objednávka podepsaná není, kde se zavázal k 65tis. Kč 

Starosta – faktura se několikrát konzultovala, měnil se obsah, komplexně odpoví písemně 

p. Dračka – objednávka je ze dne 22.2. na 2 roky  na částku necelých 65tis. Kč bez DPH, 

24.2. dostal odpověď, že nebyla služba objednána, došlo k porušení směrnice, tam je daná 

částka 50tis. Kč, na úřadě je orazítkovaná faktura z 30.5., která má začerněno datum 

vystavení, datum splatnosti i datum DUZP, tužkou napsané datum vystavení 10.5.  a datum 

splatnosti 31.5., firma mu dala originál faktury s vystavením 3.3., splatnost 17.3. a DUZP 3.3. 

Starosta – existuje dobropis, který toto všechno negoval 

p. Kulíková – opět slíbil na radě, že jim předá informace k této službě, ale o ničem je 

neinformoval, zaráží ji, že začernil datumy 

Starosta – ptá se, jestli schvalovala rada města letní tábor CDM, žádost o dataci na MAS 

Labské skály, je zde zákon o finanční kontrole a směrnice 

p. Kulíková – neschvalovala, MAS řekli, že to není třeba 

p. Dračka – služba nebude špatná, ale stále není funkční 

Starosta – bude fungovat, bude efektivní 

Místostarosta – současně běží 2 duplicitní služby, jak to bude dál? Na internetu nabízí jiná 

firma ještě lepší podmínky, tady se navíc platí zvlášť sms, rozdíl pouze 20 haléřů od 

infokanálu 

Starosta – jeho představa je, že se ponechá infokanál v případě třeba stoleté vody, vzhledem 

k mnoha zaregistrovaným uživatelům, mobilní rozhlas umí překlopit kontakty z infokanálu a 

je to o zkušebním provozu, sms se časem vytlačí, chytré telefony jsou schopni přijímat to 

zdarma 

 

V 19:50 odešla p. Tesarčíková. 

p. Kulíková – k projektu CDM ještě doplňuje, že o tom informovala radu, není tam 

předfinancování, takže není potřeba souhlas zřizovatele, pouze ho jen informovala 

Starosta – ve zřizovací listině se píše něco jiného, ředitel má povinnost předem nechat 

schválit žádost o dotaci zřizovatelem, nebude hodnotit, jestli to je zákonné či ne 

 

V čase 19:57 ukončil starosta jednání. 

11. Návrh na usnesení, závěr 
 

 



Celý audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města:  

http://www.benesovnpl.cz/dokumenty-mesta/zastupitelstvo-mesta/2017/19-6-2017 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:             Mgr. Petra Tojmarová…………………………………… 

 

                      Mgr. Dagmar Tesarčíková ……………………………… 

 

 

Zapisovatelka :                               Stanislava Feistnerová …………………………………... 

 

 

 

 

 

 

………………………………………… 

Filip Ušák 

starosta města 

http://www.benesovnpl.cz/dokumenty-mesta/zastupitelstvo-mesta/2017/19-6-2017

